
   
Skolebestyrelsesmøde  

Torsdag d. 29. september  

Kl. 17.00 – 19.00 

 

Medlemmer: 
 
 
 
 

Louise René Petersen, Julie Moe Poulsen, Michael Schrøder, 
Sarah SB, Heidi, Christine, Camilla, Sebastian, Vivi, Julie, Aja, 
MN og HSB, (Per). 
 
SUP: Amir. 
 
Afbud: Heidi 

Bordrunde  
 
 
 

Meddelelser fra  

• A  formanden : 
Møde d. 5. okt. med øvrige SB-formænd, falder 
muligvis sammen med andet møde vedr. 
meddelelsesbog.  
Kan være at møderne skal fordeles mellem øvrige SB-
medlemmer.  
Elevrådet har stemmeret til SB møder. Det har 
medarbejderne faktisk også (MN har tjekket) 

• B  elevrådet : 
6. okt. mødes kommunens elevrådsformænd. 
Elevrådet har drøftet den økonomiske krise, eleverne 
fryser, vil gerne sidde m jakke/overtøj. 
Overvejer hvordan der forsat kan afholdes årsfest. 
Gardiner hænger i 6.a.  
Elevtoilettet mangler sæbe. 
Udskolingsgangen ønskes åbne i pauserne, eleverne 
vil gerne ind og hente vand mm.  
Udskolingen ønsker at kunne spise ” købt” mad på 
skolen, eks. pastasalat – ikke MC’donalds. 
6. klasse ønsker tilladelse til udgang i pauserne.  
Borde/bænke sæt rykkes fra P.plads til kantinen. 

 

• C  Ledelsen: Trivselsundersøgelse, sprogvurdering og 
elevfravær (Se bilag) 
Vi er glade og stolte af de positive testresultater. 
Elevfraværet er faldet, igennem tre år har der været 
systematik omkring elever, der har meget fravær.  
Arbejdet målrettet med forskellige trivsels – tiltag, 
eks. GP, WOOF, børnesyn… 
Sprogvurdering, systematik om læsebånd.  



Dalux system – nyt system i forhold til kommunikation 
med Teknisk service, indmeld på APP vedr. mangler på 
bygningen/ mangel på sæbe ol.  
 

• D  de forældrevalgte: 
SB har været til fælles introduktion til ” Hvad vil det 
sige at være skolebestyrelse og 
skolebestyrelsesmedlem” – brugbart og positivt.  
Overvejer at få en ” makkerskolebestyrelse” til at 
udveksle ideer og erfaringer.  

• E  medarbejderrepræsentanterne:  
 
Lille elevråd arbejder hvordan vi kan forskønne elev -
toiletter. 

Beslutningspunkter 

SB melder tilbage vedr. 
Skærmpolitik: 
 
 

Udkast til skærmpolitik er vedlagt.  
Skærmpolitik udkastet til afstemning.  
Udkastet er baseret på input fra lærere og ledelse.  
Formanden har renskrevet den samlede skærmpolitik 
og der er tilføjet tre overordnede målsætninger.  
Det er slettet, at skærmene bruges til at skabe ro i klassen.  
 
En del af SB arbejde er at føre tilsyn med ” tingenes tilstand” i 
dette tilfælde vil tilsynet blive gjort ved at drøfte 
 
Der stemmes om skærmpolitikken,  
4 stemmer for og 2 stemmer imod. 
Skærmpolitikken godkendes.  
 
De elevvalgte stemmer ikke for, eleverne oplever at være 
generet af mange blokeringer, eks. det er ikke muligt at 
benytte Google earth.  
Skærmpolitikken drøftes igen til efterår 23 
 

Orienteringspunkter og drøftelse 

Orientering og drøftelse 
Økonomi 

  

• Martin gennemgår økonomien (Se bilag).  
Der er et væsentligt større underskud end sidste møde 
(688.000kr). Underskuddet er opstået pga.  



budget/regnefejl som ingen er ‘skyld’ i og som først er 
opdaget nu.  
Skolebestyrelsen har i denne forbindelse ikke noget 
ansvar, men skal orienteres. Martin gennemgår årsag, 
samt justeringer- her og nu og næste år. CDS (Center 
for Dagtilbud og Skoler) er orienteret om situationen. 
Overordnet er meldingen fra CDS, at der har været 
handlet økonomisk ansvarligt ud fra de givne 
budgetter, CDS har været velinformeret i processen, 
CDS har gennemgået budgettet med tættekam og det 
ser rigtigt ud nu. 

• ”Rammen” 2021 og 2022 (indtil nu) er med som bilag 
efter aftale på sidste SB møde. ”Rammen” er den 
budgetpost, hvor skolens forbrug (bøger, lejrskoler, 
papir, forplejning mm.) konteres. 

• Budget 2023 

Kommunen har udmeldt forbrugstop, dette har vi prøvet før. 
Det har ikke tidligere haft den store indflydelse, det har lidt 
større effekt i år.  Eks. stoppet forplejning, mindre 
vikarforbrug.  

De endelige budgetter for skolerne udmeldes først i april, maj 
måned. 

SB ønsker lidt mere indsigt i budgetplanlægningen. Alle 
skolebestyrelser inviteres af CDS til et kursus i forhold til 
budgetplanlægningen  

 

Orientering og drøftelse 
Spisepauser og timeplan 

Opfølgning på sidste SB-møde, hvor vi drøftede spisepauser 
og timeplan fordi flere klasser oplevede, at der ikke er tid til at 
spise, hente Arenamad m.m i spisepausen. (MN) 

Tilbagemeldingen fra skolen er at det er ganske få 
klasser/elever der har været berørt.  
Det er løst ved, at der er sat gårdvagt på, således eleverne kan 
spise færdig i ro og mag. 
Ringesystemet/ ringetiderne kan ikke ændres, da det vil have 
indflydelse på timetællingen og der ikke rent teknisk kan være 
to forskellige ringetider i ind - og udskoling på AULA 
 
Derudover er der kommet aftale i stand med at 1. kl. må gå i 
kantinen 10 min. før øvrige elever.  



Eleverne roser Line for at tage godt hånd om de små 
indskolingselever.  

Orientering og drøftelse Forældrene har spurgt ind til hvordan vikarer anvendes på 
skolen, særligt om vi har mange vikarer og hvad vi gør, når en 
vikar overtager klassen? (HSB) 

Vi har et fast vikarteam, som bruges i både skole og SFO. 

Vikarerne er orienteret om at være opmærksomme på 
vikarnoter fra lærerne. Der kan selvfølgelig være situationer, 
der gør at lærerne ikke kan lægge noter grundet sygdom. 

Eleverne melder tilbage med, at der ofte ligger noter og at 
både vikar og eleverne kan læse noterne fra lærerne. 

Ved længerevarende sygdom orienteres forældrene om 
vikarløsningen. 

Orientering og drøftelse Efter henvendelse fra en forælder, ønsker vi en drøftelse af 
muligheden for at have klasse-opladere, så alle kan være med 
i skolen, selvom computer ikke er opladt hjemmefra (hvilket 
også kan skyldes mangel på udstyr og at opladere bliver væk 
på vej til og fra skole). 

Den specifikke situation er løst.  

Drøftelse om forældreansvar, tilbagemelding fra ansatte er at 
det vil være problematisk med opladere tilgængelig i alle 
klasserum.  

Eleverne fortæller, at de oplever at alle er gode til at dele ved 
behov.  

En opladet skole pc sidestilles med idrætstøj, et brugbart 
penalhus mm. Særligt indskolingsbørn vil have brug for hjælp 
til at huske at oplade Ipad/chromebook 

 

Eventuelt Stor ros til Line og kantinen.  SB lægger bemærker både drift 
og Lines engagement, Line er et stort aktiv – tak for det.  

 

 Tak til elevrådsrepræsentanter for i dag 



 


